
 

 

Matsedel Grundskolan 

Vecka 17 
Måndag 22/4 
Kebabgryta, matvete 
Kebabgryta med soja, matvete 

Tisdag 23/4 
Linssoppa, bröd, mjukost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 24/4 
Fisk med ost och dilltäcke, kokt potatis 
Blomkål med ost och dilltäcke, kokt potatis 

Torsdag 25/4 
Stekt falukorv, pasta, ketchup 
Stekt vegokorv, pasta, ketchup 

Fredag 26/4 
Kockens val 

Vecka 18  
Måndag 29/4 
Chili con carne, havreris 
Chili sin carne, havreris 

Tisdag 30/4 
Thaisoppa med kyckling, bröd, färskost 
Thaisoppa med linser, bröd, färskost 

Onsdag 1/5 
Första maj 

Torsdag 2/5 
Korv Stroganoff, ris 
Stroganoff vego, ris 

Fredag 3/5 
Husets lasagnette med nötfärs 
Husets grönsakslasagnette 

Vecka 19 
Måndag 6/5 
Sprödbakad fisk, kokt potatis, remouladsås 
Grönsaksbiff, kokt potatis, remouladsås 

Tisdag 7/5 
Husets soppa, bröd, mjukost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 8/5 
Hawaiigratäng, matvete 
Hawaiigratäng med quorn, matvete 

Torsdag 9/5 
Kristi himmelsfärds dag 

Fredag 10/5 
Klämdag 

Vecka 20 
Måndag 13/5 
Köttbullar, kokt potatis, gräddsås, lingon 
Vegobullar, kokt potatis, gräddsås, lingon 

Tisdag 14/5 
Spenatsoppa, ägghalva, bröd, färskost 
Alternativ 2. Husets val 

Onsdag 15/5 
Fiskburgare, bröd, mos, dressing 
Grönsaksbiff, bröd, mos, dressing 

Torsdag 16/5 
Skinksås, pasta 
Broccolisås, pasta 

Fredag 17/5 
Chicken nuggets, pommes, dressing 
Green nuggets, pommes, dressing 
 

Salladsbord & bröd, mjölk serveras varje dag till lunchen. Med reservation för ändringar i menyn. 


